
És temps també d’una nova modernitza-
ció de l’administració de l’ajuntament, 
que tingui com a prioritat la millora 
permanent de la gestió municipal i una 
ràpida resposta a les demandes dels ciuta-
dans i ciutadanes.
Ens calen noves fórmules d’organització 
i nous instruments de gestió que ens 
permetin acostar-nos més als ciutadans 
i ens ajudin a millorar l’eficiència de 
l’administració,  alleugerint els processos 
i, d’aquesta manera, estalviar temps i 
recursos.
La planificació estratègica del recursos 
disponibles i les noves tecnologies de 
la comunicació i la informació estan 
definint nous temps i nous reptes, també 
a l’ajuntament, cada vegada es fa més 
necessària una gestió més acurada dels 
serveis, alhora que una resposta més efi-
cient i ràpida de les demandes i tràmits.
Hem de fer que les tecnologies de la 
informació i la comunicació siguin el 
principal mitjà de comunicació entre 
l’ajuntament i els granollerins i granolle-
rines.
Ara bé, cal precisar que la tecnologia no 
és només que un nou instrument que ens 
ha de servir per seguir millorant la ciutat 
i l’entorn en el qual vivim.
Dit d’altra forma, la ciutat serà intel·ligent 
i sostenible si és capaç de fer coexistir el 
progrés econòmic amb la millora quo-
tidiana dels ciutadans. Per tant, el repte 
és desplegar una gestió que tingui com 
a objectiu estratègic els problemes de les 
persones.
Amb la crisi, les desigualtats no han 
deixat de créixer, en primer lloc socials, la 
fractura és més que evident. 
Però també és clar que estem vivim 
un canvi d’època molt condicionat per 
l’anomenada “revolució tecnològica”, 
que podria provocar també una fractura 
digital a la nostra societat, si no ho fem 
accessible al conjunt dels ciutadans.
Treballarem per poder fer també de 
Granollers una ciutat oberta al futur i 
a les noves tecnologies, que faciliti la 
implantació de noves activitats econòmi-
ques i ens ajudi a fer un salt en l’eficàcia 
i la qualitat de la prestació de serveis als 
ciutadans.

Jordi Terrades i Santacreu
Portaveu del PSC a l’Ajuntament

Aquest mes d’octubre hem tingut, al Ple de 
l’Ajuntament, el debat sobre les orde-
nances fiscals. Per a què ens entenguem, 
aquell conjunt de taxes, impostos i preus 
públics relacionats amb l’Ajuntament.
Durant la passada campanya municipal 
vam insistir molt en el fet que Granollers 
és una ciutat amb una fiscalitat força 
elevada, i un dels principals projectes era 
alleujar aquest excés. Tot i no sortir guan-
yadors d’aquelles eleccions, ens mantenim 
ferms en aquesta idea. Per descarregar 
totes aquelles famílies que en aquesta 
situació de crisi ho estan passant ma-
lament, però també els petits i mitjans 
negocis i per incentivar l’activitat econò-
mica. Preus com els de l’IBI (Impost de 
Béns Immobles, sobre els pisos i cases), 
les zones blaves, les terrasses de bars i 
restaurants, o les llicències d’activitats 
econòmiques, seguim pensant que són 
massa alts.
Per aquest motiu, en aquest Ple hem pre-
sentat un seguit de propostes. Aquestes en 
són algunes:
- Com que han augmentat els valors 

cadastrals (valors dels immobles) i es re-
captarà més IBI, destinar l’increment a 
bonificar les famílies amb més dificul-
tats per fer-hi front, com per exemple 
aquelles que tenen membres a l’atur.

- Bonificar el 95 % de l’IBI de les fa-
mílies afectades per un procediment 
hipotecari.

- Gratuïtat de la zona blava els dissabtes i 
que s’iniciï el pagament a les 9 h, i no a 
les 8 h.

- Reducció del 10 % al preu de les terras-
ses.

- Bonificació d’un 50 % de l’Impost 
d’Obres quan es pretén obrir una activi-
tat comercial.

Probablement no seran acceptades, però el 
nostre compromís amb allò proposat als 
ciutadans seguirà intacte. I per cert, el des-
embre tindrà lloc el ple dels pressupostos. 
Com que volem que siguin participatius, 
us demanem que ens feu arribar les pro-
postes d’inversió al vostre barri, carrer... 
al correu alex@alexsastre.cat o a través 
de les xarxes socials.

Àlex Sastre Prieto
Portaveu de Convergència

Ara fa un tot just any, l’equip de govern va 
anunciar que al 2015 destinaria 100.000 
euros per subvencionar l’IBI a les famílies 
amb pocs recursos econòmics. Una propos-
ta que va ser ben rebuda pel nostre grup 
municipal, ja que feia molts anys que recla-
mem unes ordenances fiscals més socials.
En aquest sentit, ERC-AG va demanar, ja 
al 2011, l’aplicació de subvencions per al 
pagament d’impostos en aquells casos en 
què la Llei reguladora de les hisendes locals 
no permet fer bonificacions en funció dels 
ingressos, i la subvenció de l’IBI era la més 
evident, donat que és un dels impostos que 
més esforç requereix.
Han hagut de passar tres anys, però final-
ment a finals de 2014 el grup socialista va 
tirar endavant la proposta. I és ara, un any 
després de la seva aprovació, que les famí-
lies amb pocs recursos podran demanar una 
subvenció del 50 % del seu rebut de l’IBI.
No podem deixar d’explicar que al març 
de 2015 el nostre grup va fer arribar les 
seves propostes a l’equip de govern, però 
no vam rebre cap resposta al respecte. Però 
al igual que passa amb els plans d’ocupació, 
malgrat que és el Ple –grups municipals de 
l’oposició inclosos– qui aprova aquest tipus 
d’ajudes, és l’equip de govern qui acaba 
dissenyant les condicions per accedir-hi, 
sense tenir en compte les propostes de la 
resta de grups.
Entre les nostres propostes, hi havia la de 
subvencionar amb el 100 % de l’import 
de l’IBI les unitats de convivència amb 
ingressos inferiors a 426 € mensuals, o el 
50 % en el cas de famílies monoparentals 
amb uns ingressos bruts inferiors a 18.000 
€ anuals. També demanàvem subvencionar 
amb el 50 % de l’import de l’IBI als propie-
taris de pisos desocupats que els cedissin a 
la borsa d’habitatge social per ser llogats. De 
les set propostes que vam fer, cap ha estat 
acceptada.
Les administracions locals tenim l’obligació 
de buscar camins per poder ajudar les 
persones que en aquests moments tenen 
dificultats per tirar endavant i, per tant, en 
aquest sentit considerem com a positiva 
aquesta iniciativa. Però, de la mateixa ma-
nera, volem demanar al PSC que sigui més 
eficient en la resolució dels problemes de la 
ciutadania.

Pep Mur i Planas
Portaveu Grup Municipal ERC- AG
www.pepmur.cat

Una administració propera 
i al servei de la ciutadania

A Granollers 
paguem massa

Impostos més socials
PSCCiU  ERC-AG 
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